
 

Σε απάντηση της σχετικής αναφοράς, σας γνωρίζω ότι η χορήγηση ειδών ιματισμού 
στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων καθορίζεται και υλοποιείται σύμφωνα με την κείμενη 
νομοθεσία καταβάλλοντας κάθε δυνατή προσπάθεια για την κάλυψη των αναγκών των 
στελεχών σύμφωνα με τις διατιθέμενες πιστώσεις και τις υπηρεσιακές ανάγκες εκάστου 
κλάδου.  

Τα Γενικά Επιτελεία μελετούν τις υποβαλλόμενες προτάσεις για την αναγκαιότητα 
τροποποίησης της υφιστάμενης νομοθεσίας και την ανάληψη κάθε απαραίτητης νομοθετικής 
πρωτοβουλίας για την προσφορότερη διαμόρφωση του σχετικού νομικού πλαισίου. 

  
 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Αναφορών ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Σταύρο Γ. Μιχαηλίδη Φ.900α/2914/19586 

Αθήνα, 6 Δεκεμβρίου 2024 
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 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Αναφορά 2914/04-10-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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